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    PROTOKÓŁ NR XLVIII/2018 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 28 czerwca 2018 roku 

 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu  

28 czerwca 2018 roku w sali konferencyjnej w Nowym Mieście nad Pilicą 

i trwała od godz. 1000 do godz. 1425. 

 

 PKT 1 

Obradom sesji przewodniczył Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

PKT 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na sali obrad 

obecnych było 12 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy         p. Mariusz Dziuba  

2. Sekretarz Miasta i Gminy            p. Edyta Staniszewska 

3. Skarbnik Miasta i Gminy          p. Ewa Bator 

4. Kierownik Miejsko - Gminnego Ośrodka  

Pomocy Społecznej                                         p. Lucyna Senator   

5. Przedstawiciel gazety ,,Jabłonka”                                   p. Dominik Górecki 

6. Laureaci konkursu fotograficznego w osobach Piotr Smyl, Julia Kącka. 

7. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą wg 

załączonej listy obecności załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

   

PKT 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha przedstawił zebranym 

proponowany porządek obrad: 

1.Otwarcie obrad sesji.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Wręczenie nagród dla laureatów konkursu fotograficznego ,,Najpiękniejsze miejsca wiosna 

w mieście i gminie Nowe Miasto nad Pilicą”, którego organizatorem było Stowarzyszenie 

,,Aktywni dla Nowego Miasta”. 

6. Wystąpienie zaproszonych gości. 

7. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2017 oraz prognozy na lata 2018 

i 2019 dla gminy Nowe Miasto nad Pilicą w oparciu o analizę sytuacji społecznej  

i demograficznej.  

8. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji.  

9. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres międzysesyjny. 

10. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

11. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy oraz sprawozdania finansowego 

za 2017 rok. 

- omówienie sprawozdań przez Skarbnika Miasta i Gminy. 
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- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z realizacji budżetu 

za 2017 rok. 

- przedstawienie oceny sprawozdania z wykonania budżetu za 2017 rok przez Komisję 

Rewizyjną. 

- przedstawienie oceny sprawozdania finansowego za 2017 rok przez Komisję Rewizyjną. 

- przedstawienie przez Komisję Rewizyjną wniosku w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

absolutorium z wykonania budżetu za 2017 rok. 

- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym wniosku Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia Burmistrzowi absolutorium z wykonania budżetu za rok 

2017. 

- dyskusja. 

12. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy za 2017 rok. 

b) udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy 

za rok 2017. 

c) zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok. 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2018-

2032.  

e) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu. 

f) przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta  

i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

g) sprzedaży i udzielenia bonifikaty na zakup lokalu mieszkalnego. 

h)  przeznaczenia nieruchomości drogowej do długoletniego użyczenia. 

i) przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących Budżetu Obywatelskiego na rok 

2019. 

j) utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Nowym Mieście nad Pilicą. 

13. Stanowisko Rady Miejskiejw Nowym Mieście nad Pilicą w sprawie poparcia inicjatywy 

mieszkańców ulicy Pilicznej oraz ulicy Mostowej.  

14. Interpelacje i zapytania. 

15. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

16. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. Nie 

zgłoszono. Przyjęto porządek obrad.  

 

PKT 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował,  

że protokół z ostatniej sesji Rady był tradycyjnie wyłożony do wglądu w Biurze Rady i 

umieszczony na stronie internetowej Urzędu. W związku z tym zapytał czy są zastrzeżenia lub 

uwagi do protokołu z ostatniej sesji. 

Uwag nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu.  

W głosowaniu jednogłośnie 12 za na stan obecnych na sali 12 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. Protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 

 

Na salę obrad przybył o godz. 10.10 radny Sebastian Stolarek. 
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PKT 5 

Głos zabrała radna Iwona Lepa, powiedziała, że Stowarzyszenie ,,Aktywni dla Nowego 

Miasta” stara się pozyskiwać środki finansowe na różne inwestycje. Oprócz pozyskiwania 

środków został zorganizowany konkurs fotograficzny dla dzieci i młodzieży z terenu naszej 

gminy ,,Najpiękniejsze miejsca wiosną w mieście i gminie Nowe Miasto nad Pilicą”. Pierwsze 

miejsce zajął Mateusz Radzimiński, który nie mógł wziąć udziału w dniu dzisiejszej sesji. Za 

pierwsze otrzymał Voucher dla dwóch osób na spływ kajakowy, ufundowaną przez ,,Dworek 

nad Pilicą” oraz głośnik bluetooth, którego sponsorami był zarząd wraz z p. Burmistrzem. 

Drugie miejsce zajął Piotr Smyl, który otrzymał nagrodę na wakeboarding ufundowaną przez 

,,Dworek nad Pilicą” oraz głośnik bluetooth. Laureat wręczył kwiaty radnej Iwonie Lepa.  

Trzecie miejsce zajęła Julia Kącka, która otrzymała przejażdżkę dla dwóch osób na rowerze 

wodnym. 

Zwycięzców nagrodzono oklaskami wykonano pamiątkowe zdjęcie.   

 

Pan Burmistrz podziękował stowarzyszeniu za pozyskiwanie środków finansowych. Dzięki 

temu udało się pozyskać więcej funduszy na realizację pewnych zadań. Gdyby gmina 

występowała o środki wniosków byłoby mniej rozpatrzonych, poprzez stowarzyszenie tych 

środków jest więcej. Następnie podziękował za współpracę stowarzyszeniu oraz pogratulował 

laureatom.   

Przewodniczący Rady podziękował i zaprosił do udziału w konkursach. 

  

PKT 6 

Przewodniczący Rady powiedział, że w punkcie tym nie wystąpi funkcjonariusz policji 

w związku z pełnionymi obowiązkami. Na dzisiejszą sesję został zaproszony przedstawiciel 

firmy ,,Drewbud”, który zabierze głos w odpowiednim punkcie.  

 

 PKT 7 

Głos zabrała p. Lucyna Senator kierownik Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej, która przedstawiła ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2017 oraz prognozy 

na lata 2018 i 2019 dla gminy Nowe Miasto nad Pilicą w oparciu o analizę sytuacji społecznej 

i demograficznej. Ocena zasobów stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Pani kierownik poinformowała, że w przerwie sesji przekaże sołtysom do rozpropagowania 

informacji o terminach składania wniosków dotyczących obsługi w zakresie świadczeń 

rodzinnych, funduszu alimentacyjnego i świadczeń wychowawczych (500+). 

 

Głos zabrała pani Halszka Trzaskowska mieszkanka gminy, która odniosła się do 

wypowiedzi pani kierownik o pogarszającej się sytuacji demograficznej w naszej gminie. W 

związku z tym prosiła, czy można byłoby zarezerwować w budżecie naszej gminy część 

środków na działalność Gminnej Rady Seniorów. Spytała, w jakiej formie będą rozpatrywane 

konsultacje budżetu obywatelskiego by mogli w niej uczestniczyć seniorzy. Aby mogli 

zgłaszać wnioski.  

Przewodniczący Rady odpowiedział, że jeśli chodzi budżet obywatelski będziemy odnosić się 

w punkcie podjęcie uchwał.  

 

PKT 8 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo - Budżetowej Dariusz Dziurowicz 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym komisja odbyła wspólne posiedzenie Stałych 

Komisji Rady Miejskiej w dniu 21 czerwca 2018 roku.  
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W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności do niniejszego 

protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy     p. Mariusz Dziuba 

2. Sekretarz Miasta i Gminy              p. Edyta Staniszewska 

3. Skarbnik Miasta i Gminy     p. Ewa Bator 

4. Dzielnicowy Posterunku Policji 

w Nowym Mieście nad Pilicą                      asp. sztab. Wojciech Orzeszek 

5. Dyrektor Zakładu usług Komunalnych                      p. Zdzisław Misztal 

6. Mieszkańcy ul. Pilicznej oraz ul. Mostowej       

7. Pan Krzysztof Srebrzyński 

Wiceprzewodniczący Komisji Tadeusz Jędryka zaproponował prowadzenie obrad 

Przewodniczącemu Rady Tomaszowi Pietrucha ze względu na poruszaną problematykę 

dzisiejszego posiedzenia. Radni wyrazili zgodę. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

W pkt. 2 Głos zabrał p. Krzysztof Srebrzyński mieszkaniec gminy. Poruszył problem wjazdu 

na wyspę przez obsługę kajakową jest ona najwyraźniej potrzebna. Na dzień dzisiejszy dojazd 

nie jest dostosowany z powodu braku podjazdu. Obsługa jest ograniczona, więc pomocą służą 

turyści. Tym bardziej nie można pozwolić sobie na transport z miejsca parkingowego, brakuje 

przestrzeni rozładunkowej powiedział p. Krzysztof Srebrzyński. Następnie zwrócił uwagę na 

problem zalegających odpadów komunalnych przy ustawionym kontenerze obok wejścia na 

plażę. 

Przewodnicząca Komisji Oświatowo – Społecznej Iwona Lepa poinformowała, że mieszkańcy 

interweniują w sprawie rozjeżdżania wyspy przez obsługę kajakową. Teren przy plaży objęty 

jest programem Natura, 2000 który zabrania wjeżdżać na wyspę wszelkimi pojazdami. Prosiła 

o korzystanie z pomostu na Kowalówce, który dostosowany jest do obsługi kajakami. 

Wnioskowała o ustosunkowanie się do prośby mieszkańców i nie wjeżdżania na wyspę  

i o ustawienie znaku ,,zakaz wjazdu” wszelkich pojazdów. 

Dzielnicowy Wojciech Orzeszek poinformował, że w ostatnim czasie wpłynęły zgłoszenia 

mieszkańców dotyczące poruszania się pojazdów po wyspie odbierających kajaki. Została 

zniszczona blokada wjazdu na wyspę. Zasugerował postawienie znaku ,,zakaz wjazdu” 

wszelkich pojazdów.  

Pan Srebrzyński dodał, że każda miejscowość wzdłuż rzeki ma możliwość odbioru kajaków  

z brzegu. Takie rozwiązanie posiada plaża w Inowłodzu, dla zainteresowanych dysponuje do 

wglądu zdjęciami. Prosił o możliwość wyłączenia z zakazu wjazdu pojazdów odholowujących 

kajaki.    

Pan Burmistrz wyraził zadowolenie, że firmy rozwijają się w naszej gminie. Teren, na którym 

odbierane są kajaki jest terenem zalewowym i potrzebna jest zgoda Regionalnego Zarządu 

Gospodarki Wodnej w Warszawie. W chwili obecnej jest opracowywane nowe studium oraz 

plan zagospodarowania przestrzennego. Dodał, że dobrym rozwiązaniem będzie wykonanie 

pomostu pływającego zlokalizowanego za mostem. Na dzień dzisiejszy został 

wyremontowany mostek z możliwością przejazdu dla służb ratowniczych i patrolu policji. 

Prosił o korzystanie z pomostu przy ul. Góra. 

Wojciech Orzeszek zabrał głos w sprawie parkowania pojazdów przy punkcie 

gastronomicznym przy ul. Mostowej. Parkujące tam pojazdy utrudniają przejście pieszym. 
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Problem był poruszany na posiedzeniu Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Antyalkoholowej. Znak informujący o parkingu przed sklepem nie jest respektowany. Prosił  

o interwencję pracownika sklepu i zgłaszanie takich sytuacji. 

Następnie głos zabrała p. Magdalena Melon, która stwierdziła, że kierowcy nie respektują 

przepisów ruchu drogowego i nie dotyczy to tylko miejsca gdzie znajduje się punkt 

gastronomiczny.   

Pani Ania Osuchowska oznajmiła, że informuje kierowców o przestrzeganiu znaku o miejscu 

parkingowym. 

Radna Iwona Lepa prosiła, aby pracownik zwrócił uwagę kierowcom, że za złe parkowanie 

będzie ukarany mandatem.  

Dzielnicowy dodał, że należy rozwiązać problem. Nie jest sztuką, wystosowanie pisma, że 

działalność punktu jest uciążliwa, zagraża bezpieczeństwu i zostanie punkt zamknięty. 

Podkreślił, że nie jest to rozwiązanie problemu. Należy umieścić tablicę o zakazie parkowania 

na chodniku.  

Radny Sebastian Stolarek dodał, że znak przy samym wjeździe nie jest widoczny należy go 

powiększyć i przesunąć. Zaproponował ustawienie dwóch donic z kwiatami.  

Pan Burmistrz powiedział, że parking przed sklepem jest usytuowany na drodze wojewódzkiej 

w miejscu o dużym natężeniu ruchu. Na powiększenie zatoki postojowej czy postawienie 

dodatkowych znaków drogowych Wojewódzki Zarząd Dróg nie wyda pozwolenia. Być może 

posadzenie na skwerku dodatkowych krzewów na pasie zieleni utrudni wjazd kierowcom lub 

postawienie większej tabliczki miejsce parkingowe jak zasugerował radny Stolarek.  

Przewodniczący Rady prosił o przemyślenia, stosowne działania i myśli, że problem się uda 

rozwiązać. 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał pismo mieszkańców ul. Pilicznej ul. Mostowej 

dotyczący prośby o pomoc w sprawie podjęcia działań zmierzających do zapewnienia 

bezpieczeństwa drogowego na ulicach położonych przy drodze wojewódzkiej nr 728. Kopia 

pisma stanowi załącznik do posiedzenia protokołu.  

Głos w sprawie zabrała p. Cecylia Głuszkiewicz osoba poszkodowana w związku  

z uszkodzeniem ogrodzenia posesji przez samochód ciężarowy. Wystosowane były pisma  

z prośbą o interwencję. W sprawie pism nie podjęto działań zmierzających do zapewnienia 

bezpieczeństwa. Zwróciła się z prośbą o zamontowanie radaru przy budynku starej szkoły 

przy ul. Mostowej. Decyzja była odmowna.  

Pani Barbara Lachmirowicz dodała, że również jest osobą, której uszkodzono ogrodzenie oraz 

budynek. Prosiła o wybudowanie progów zwalniających przy ul. Pilicznej. 

Pani Magdalena Melon zwróciła uwagę na trudności związane z wyjazdem ze swojej posesji. 

Wzrosło natężenie ruchu zwłaszcza w sezonie letnim. Jest to odcinek drogi, na którym 

dochodzi do uszkodzeń ogrodzeń posesji.  

Pani Barbara Kozera przekazała, że wielokrotnie doświadczyła uszkodzeń ogrodzenie swojej 

posesji.  

Pan Witold Kieszek stwierdził, że można byłoby pertraktować z Zarządem Wojewódzkich 

Dróg Publicznych i zamontować barierki ochronne oddzielające drogę wojewódzką od 

chodnika – przy wyjeździe z ul. Pilicznej. 

Dzielnicowy Wojciech Orzeszek powiedział, że wszystko zależy od Wojewódzkiego Zarządu 

Dróg. Statystyki zdarzeń drogowych na tym odcinku nie wykazują potrzeby dokonywania 

dodatkowych zabezpieczeń.  

Pan Burmistrz powiedział, że wszystkie zgłoszone sugestie są ważne. Na tym odcinku drogi 

mógł jedynie przesunąć reklamę, aby pani Głuszkiewicz mogła bezpiecznie wyjeżdżać ze 

swojej posesji. Gmina nie jest zarządcą tej drogi. Gmina zwraca się z prośbą o jakiekolwiek 
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decyzje w tej kwestii. Podobne zdarzenia były w miejscowości Żdżarki. Prosił o pisma ze 

zdjęciami, które będą służyły w rozwiązaniu problemu.   

Przewodniczący Rady poinformował, że na najbliższej sesji Rady Miejskiej przygotowane 

zostanie Stanowisko Rady Miejskiej w sprawie poparcia inicjatywy ulicy Pilicznej  

i Mostowej. 

Pan Witold Kieszek spytał czy przy ul. Pilicznej na skrzyżowaniu z ul. Mostową zostaną  

w okresie wakacyjnym ustawione barierki. 

Przewodniczący Rady ogłosił 5 min. przerwę w posiedzeniu komisji.  

Po przerwie wznowiono obrady. 

Po przerwie przedstawiciele firmy PPHU Basz w osobach p. Bartosz Szymusik oraz  

p. Agnieszka Dzwonnik - Zatora zaprezentowali prezentację Lokalnego Programu 

Rewitalizacji Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2018-2023, w której przedstawiono: 

jednostki spełniające kryteria do określenia obszaru kryzysowego, omówiono obszar 

rewitalizacji z podziałem na Osiedla, zaprezentowano cele rewitalizacji, omówiono 

przykładowe zadania, przedstawiono działania planowane do realizacji przez Gminę.   

W pkt. 1 Przewodniczący Rady zapoznał z projektami uchwał w sprawie:  

- zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy za 2017 rok. 

- udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy 

za rok 2017. 

 

Pan Burmistrz omówił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Grójeckiemu. 

 

Pan Zdzisław Misztal dyrektor Zakładu Usług Komunalnych zapoznał z projektem uchwały  

w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapoznał z projektami uchwał w sprawie:  

- sprzedaży i udzielenia bonifikaty na zakup lokalu mieszkalnego. 

- przeznaczenia nieruchomości drogowej do długoletniego użyczenia. 

 

Pani Ewa Bator Skarbnik Miasta i Gminy zapoznała z projektem uchwały w sprawie: 

- zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok.  

Radna Iwona Lepa spytała czy składany był wniosek do Urzędu Marszałkowskiego  

o dofinansowanie zadań m. in. na budowę terenu sportu i rekreacji przy ul. Rawskiej, 

przebudowę terenu sportowego w Żdżarach. 

Pani Sekretarz odpowiedziała, że wystąpiono z pismem o dofinansowanie na realizację zadań. 

Decyzja marszałka województwa była odmowna.  

Radny Sebastian Stolarek spytał o całkowity koszt realizacji zadania budowa tężni w Nowym 

Mieście nad Pilicą oraz czy na realizację zadania otrzymamy środki zewnętrzne.   

Pani Skarbnik odpowiedziała, że zgodnie z dokumentacją kosztorysową koszt inwestycji to 

500 000,00zł. Na dzień dzisiejszy są to nasze środki planowane.  

Radny Stolarek powiedział, że w naszym kraju powstają tężnie m. in. w Żyrardowie. Na 

realizację tego projektu środki pochodzą z funduszy unijnych. W związku z tym spytał, kto 

odpowiada za inwestycję w naszym mieście i czy na jakikolwiek projekt był składany 

wniosek o środki unijne.  
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Pani Sekretarz odpowiedziała, że w roku ubiegłym nie było dofinansowania dla województwa 

mazowieckiego.  

Wiceprzewodnicząca Rady dodała, że można było pozyskać środki z Rozwoju Regionalnego 

w chwili obecnej na tego typu inwestycji środków nie ma. Natomiast jest to początek 

promocji naszego miasta. 

Pan Burmistrz powiedział, że jeżeli byśmy mieli możliwości to skorzystalibyśmy z dotacji. 

Musimy jeszcze rozgraniczać, w jakich latach są udzielane pomoce i w jakim Urzędzie 

Marszałkowskim.  

Pani Ewa Bator Skarbnik Miasta i Gminy zapoznała z projektem uchwały w sprawie: 

 - zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2018-

2032.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że do porządku obrad zostanie wprowadzony projekt 

uchwał w sprawie: 

- przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących Budżetu Obywatelskiego na rok 2019 

oraz utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Nowym Mieście nad Pilicą. 

W sprawach bieżących kierowanych do komisji Marek Jodłowski sołtys wsi Pobiedna prosił:  

- o usunięcie na drodze powiatowej we wsi Pobiedna piasku nagromadzonego przy 

krawężniakach po okresie zimowym.    

- o wykoszenie działki gminnej (za mostkiem w lewo) prawa strona w kierunku drogi nr 728.  

- o wykoszenie rowów przy drodze łączącej z drogą nr 728 koło posesji p. Jakubowskiego 

oraz oczyszczenie dzikiego wysypiska na tej samej drodze. 

 

Pan Burmistrz wyraził opinię o dzikich wysypiskach być może, że system monitoringu 

rozwiąże problem. Działka gminna zostanie oczyszczona przez Zakład Usług Komunalnych. 

Jeśli chodzi o usunięcie piasku nagromadzonego po zimie na drodze powiatowej wystąpi  

z prośbą do zarządcy dróg o jego uprzątnięcie.  

 

Radna Iwona Lepa w imieniu sołtys wsi Rosocha p. Moniki Włodarskiej złożyła wniosek  

o ustawienie koszy na odpady komunalne na palcu zabaw we wsi Rosocha. 

 

Radny Jacek Bors spytał czy będzie ustawiony znak drogowy (na wysepce naprzeciw 

,,Źródełka”). Pan Burmistrz odpowiedział, że projekt organizacyjny został zaakceptowany.    

 

Radny Mirosław Bors spytał czy jest znana data i miejscowość dożynek gminnych. 

W roku bieżącym dożynki odbędą się 19.08. w Żdżarach. 

 

Radny Stanisław Dobrodziej prosił o umieszczenie tabliczek z numerami posesji i strzałce 

wskazującej kierunek.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że pracownik merytoryczny zajmie się tą sprawą.  

 

Następnie przystąpiono do głosowania wprowadzenia do porządku obrad sesji Rady 

Stanowiska Rady Miejskiej w sprawie w sprawie poparcia inicjatywy mieszkańców ulicy 

Pilicznej oraz ulicy Mostowej. W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Radny Sebastian Stolarek zaproponował wygospodarowanie miejsca dostawy dla kajaków  

i innej dostawy. 
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Komisja wnioskowała o postawienie przed wyspą znaku zakazu wjazdu wszelkich pojazdów. 

W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.  

Na tym posiedzenie zakończono.  

Przewodniczący Rady spytał czy są pytania do protokołu z posiedzenia komisji. Nie 

zgłoszono.   

 

PKT 9 

Burmistrz Miasta i Gminy Mariusz Dziuba przedstawił sprawozdanie za okres 

międzysesyjny tj. od 29.05.2018 r. do 28.06.2018 r.  

Pan Burmistrz kolejno głos oddał p. Andrzejowi Przyborkowi pracownikowi U M i G, który 

przekazał, że w dniu 29.05.2018 roku dokonano odbioru końcowego zadania: budowa 

skateparku i siłowni zewnętrznej przy ulicy Tomaszowskiej w Nowym Mieście. Wartość 

robót 331 110, 32 zł brutto. 

Zakończono zadanie „Przebudowa placu Armii Krajowej w Nowym Mieście. Wykonawcą 

była Spółka ARBUDz  Radomia. Wartość robót budowlanych 412 99, 31 zł brutto. Obecnie 

trwają procedury związane z uzyskaniem pozwolenia na użytkowanie. 

Trwają prace związane z przebudową drogi lokalnej Gostomia – Wólka Gostomska. Wartość 

robót 257 987, 83 zł. Termin wykonania do dnia 16 lipca 2018 roku. 

W dniu 14.06.2018 roku odebrano zrealizowane przez Przedsiębiorstwo Robót Drogowych 

Zaskórki i Wspólnicy z Gielniowa zadania w postaci przebudowy ulicy Ogrodowej (osiedle), 

ulicy Południowej i drogi lokalnej przy garażach w Nowym Mieście oraz drogi lokalnej we 

wsi Żdżary, Domaniewice.  

Całkowita wartość robót budowlanych 316 696,39 zł brutto z czego: 

 ulica Ogrodowa (osiedle)   -    42 681,62 zł 

 ulica Południowa    -    48 173,57 zł 

 droga przy garażach   -    72 768,31 zł 

 droga lokalna w Żdżarach   -  104 986,04 zł 

 droga lokalna w Domaniewicach  -    48 086,85 zł 

W dniu 22.06.2018 roku odebrano zadanie „Przebudowa chodników przy ulicy Wczasowej  

w Nowym Mieście nad Pilicą”. Wartość 32 328,35 zł. Wykonano chodnik z kostki brukowej 

gr. 8 cm o szerokości 1,5 m na długości 114,50 m. 

W trakcie realizacji są zadania wykonywane przez Firmę „ALBUD” Adrian Laudy z Nowego 

Miasta w postaci przebudowy chodników przy ulicy Kolejowej (dawna 707), ulicy 

Wczasowej oraz ulicy Kolejowej (lokalna) w Nowym Mieście nad Pilicą. Całkowita wartość 

robót budowlanych 141 358,98 zł z czego: 

 ulica Kolejowa (dawna 707)  -  72 125,82 zł 

 ulica Kolejowa (lokalna)   -  36 904,81 zł 

Termin wykonania do dnia 06 lipca 2018 roku. 

W 95% zrealizowano zadania z Funduszu Sołeckiego w drogownictwie tj.  

w zakresie dowozu kruszywa i jego rozgarnięcia oraz wykonania oświetlenia drogowego. 

Wykonano zadanie wspólnie ze Starostwem Powiatowym w Grójcu, czyli wykonano nową 

nawierzchnię bitumiczną oraz regulację studzienek na ul. Ogrodowej. 

 

Pan Burmistrz dodał, że pan inspektor wspomniał o zadaniu realizowanym w ramach 

funduszu sołeckiego prosił o współpracę sołtysów.  Na początku lipca dokona z sołtysami 

przeglądu realizacji zadań w sołectwach, które korzystały w ramach funduszu sołeckiego na 

wysypywanie kruszywem dróg gruntowych.  
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Pan Marcin Wójcik sołtys wsi Gostomia podziękował za realizację zadania przebudowa drogi 

Gostomia – Wólka Gostomska.   

 

Pani Małgorzata Krawczyk pracownik U M i G przekazała, że w dniu 15 maja br. została 

zakończona realizacja zadania przebudowa wodociągowa w msc. Żdżary. W dniu 24 maja br. 

została zakończona przebudowa kanalizacji deszczowej przy ul. Tomaszowskiej etap III, który 

obejmował sieć o długości 648, 8 mb. przy kanalizacji o gł. 99mb. Koszt zadania wyniósł 

26922, 73zł. W drodze przetargu nieograniczonego został wybrany wykonawca budowy sieci 

kanalizacyjnej z przykanalikami w ul. 1 Maja, 1 Stycznia, Świerkowa, Warszawska, 

Północna, Szkolna, Wspólna w Nowym Mieście nad Pilicą. Zadanie zostało podzielone na 

dwa etapy. Umowa z wykonawcą została podpisana w dniu 20 czerwca br. Wartość oferty 

2 487 324, 62zł. brutto. Wpłynęło pięć ofert, wyłoniono najkorzystniejszą. Jedna z ofert 

opiewała na kwotę ponad 3 mln. zł.  Etap I będzie obejmował wykonanie kanalizacji 

sanitarnej w ul. 1 Stycznia, Szkolnej, Warszawskiej oraz przepompownia ścieków. Termin 

realizacji etapu do 25 września br. etap II będzie obejmował wykonanie kanalizacji sanitarnej 

w ul. 1Maja, Wspólnej, Świerkowej, Północnej z terminem realizacji do 31 września 2019 

roku. Posiadamy dokumentację na kanalizację wodociągową z przyłączami w miejscowości 

Strzałki i Gostomia. Wartość kosztorysowa sieci wodociągowej tego odcinka w msc. Strzałki 

wynosi 55751, 88zł. brutto. Sieć z przyłączami zaprojektowana jest o długości 158, 5 mb. 

Natomiast wartość kosztorysowa w Gostomii wynosi 99 692, 48zł. brutto, zaprojektowano 

sieć z przyłączami o długości 248, 5 mb.  

 

Pan Jan Dąbrowski sołtys wsi Żdżary podziękował w imieniu swoim, mieszkańców  

za wykonanie zadania p. Burmistrzowi, radnym Rady Miejskiej.  

 

Pan Burmistrz przekazał, że w dniu 22.05.br. na terenie gminy wystąpiło niekorzystne 

zjawisko atmosferyczne grad, które w znacznym stopniu spowodował straty w sołectwach  

tj. Dąbrowa, Rosocha, Jankowice, Nowe Bieliny, Nowe Łęgonice, Domaniewice, Łęgonice, 

Józefów, Bieliny, Sacin. W związku z powyższym Urząd Miasta i Gminy przyjął 79 

wniosków o oszacowanie szkód. Komisja od 25 czerwca br. powołana przez wojewodę 

mazowieckiego rozpoczęła szacowanie szkód. Zgłoszone zostało drugie niekorzystne 

zjawisko atmosferyczne, czyli, susza, która obejmuje obszar całej gminy. W związku 

powyższym zaczęto przyjmowanie wniosków do Urzędu Miasta i Gminy w Nowym Mieście 

nad Pilicą. Szacowanie szkód w powyższej sprawie planuje się w sierpniu.  

W dniach 26-27.04.2018 udział w Krakowie w Europejskim Kongresie Samorządów.  

3.05. udział w uroczystościach patriotyczno – religijnych, przy udziale kampanii orkiestry 

Wojska Polskiego. Pan Burmistrz podziękował delegacjom, pocztom sztandarowym, 

mieszkańcom, sołtysom, radnym za udział w tej uroczystości.  

4.05. spotkanie z mieszkańcami spółdzielni mieszkaniowej przy ul. Ogrodowej w sprawie 

budowy parkingu. Poruszono sprawy krawężników wjazdu na trawniki przy udziale prezesa 

spółdzielni i mieszkańców i radnego Tadeusza Jędryki. 

- spotkanie z konserwatorem zabytków, na którym omówione zostały sprawy inwestycji na 

naszym terenie na obszarach, które zgodę musiał wydać konserwator, omawiana była sprawa 

nowo projektowanej tężni solankowej w Nowym Mieście nad Pilicą.  

8.05. spotkanie z dyrektorem Zakładu Energetycznego w Grójcu, na którym omówione 

zostały omówione inwestycje, przez które przechodzi linia wysokiego napięcia przy realizacji 

inwestycji: miasteczko drogowe, rozbudowa stadionu. 

- uroczysty apel w Publicznej Szkole Podstawowej z oddziałami gimnazjalnymi. 
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9.05. spotkanie z wojewodą mazowieckim, na którym poruszono sprawy szacowania szkód 

łowieckich. Szacowaniem szkód będą zajmowali się pracownicy Oddziału Doradztwa 

Rolniczego. Na spotkaniu poruszono kwestie dofinansowania budowy dróg w związku  

z decyzją pana Premiera Morawieckiego. Poruszono sprawę remontu drogi w Strzałkach oraz 

przyznanie środków klęskowych. Takie środki otrzymamy.   

Pan Burmistrz powiedział, że zostaną wyremontowane droga na Rudki poprzez Sańbórz  

do Strzałek i druga droga od zjazdu z drogi wojewódzkiej w kierunku Jankowic do Rokitnicy.  

Wystąpiliśmy z prośba o wyremontowanie drogi w kierunku Domaniewic przez Łęgonice jak 

i przez Bieliny.  

 

Salę obrad opuścił o godz. 11.05 radny Dariusz Dziuba. 

 

 10.05. przegląd przygotowania parku do zjazdu Nowych Miast. 

- spotkanie organizacyjne w Ossie przed zjazdem Nowych Miast. 

14.05. spotkanie w Kuratorium Oświaty, w Lasach Państwowych w sprawie budowy tężni 

oraz spotkanie w RDOŚ - u w sprawie budowy tężni oraz terenu nadpilicznego. 

15.05. spotkanie służb, które działają na naszym targowisku łącznie ze służbami 

porządkowymi, operatorem targowiska w sprawach organizacji ruchu, parkowania, sprzedaży 

na chodnikach.  

- odbiór sieci wodociągowej z przyłączami w Żdżarach. 

- spotkanie ze służbami policji, wojska w związku ze spotkaniem z błogosławionym. 

16.05. spotkanie z dyrektorem Domu Kultury w sprawie przygotowania II piętra budynku  

i łazienek do zjazdu Nowych Miast. 

- spotkanie z przedstawicielami firmy Duon zajmującej się na naszym terenie systemem 

gazownictwa w sprawie przyłączenia Publicznej Szkoły Podstawowej im. Stefana 

Wyszyńskiego oraz budynku gminy. 

 

Na salę obrad powrócił o godz. 10.10 radny Dariusz Dziuba. 

 

- spotkanie z projektantem stadionu w sprawie omówienia kwestii oświetlenia i bieżni.  

W pierwszym etapie do końca września br. będzie powiększona i wykonana nawierzchnia 

stadionu oraz przeniesienie linii energetycznej po uzgodnieniu z Zakładem Energetycznym.  

W roku przyszłym kolejny etap wykonanie oświetlenia, powiększenie trybun oraz wykonanie 

nowej nawierzchni wokół stadionu. 

- spotkanie z Prezesem PKS w Grójcu w ramach likwidacji ,,białych plam” czyli braku 

połączeń na naszym terenie z większymi miastami powiatowymi oraz umożliwienie lepszego 

połączenia punktu komunikacyjnego do naszego starostwa. Wynikiem tego spotkania było 

spotkanie z przedstawicielami samorządu w Grójcu na tym spotkaniu nie byli obecni 

przedstawicieli Urzędu Marszałkowskiego.  

- spotkanie z przedstawicielami Ochotniczej Straży Pożarnej w sprawie omówienia projektów 

na remonty i wyposażenie świetlic.  

17.-18.05. udział w konferencji w Kozienicach – III Ogólnopolskiej Konferencji Naukowej 

,,Finanse Samorządu Terytorialnego w Polsce – finansowe i prawne problemy optymalizacji 

dochodów i wydatków”.  

21.05. udział w Warszawie w konferencji obchodów Jubileuszu Państwowej Inspekcji Pracy. 

22.05. udział w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej. 
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23.05. spotkanie z przedstawicielami OSP w sprawie zatrudnienia dodatkowych kierowców. 

Pan Burmistrz przypomniał, że zostały utworzone dodatkowe etaty w celu zapewnienia 

bezpieczeństwa mieszkańców i lepszego funkcjonowania straży.  

- spotkanie z wykonawcą w sprawie wykonywanych prac na Placu Armii Krajowej. Prace 

rozpoczęły się na Placu w związku z sytuacją pogodową. 

24.05. udział w IV Nowomiejskim Rajdzie Pieszych zorganizowanym przez Specjalny 

Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w Nowym Mieście nad Pilicą. 

- udział w posiedzeniu Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, na którym były 

poruszane sprawy projektu uchwały, co do sprzedaży alkoholu.  

27.05. zawody wędkarskie o Puchar Burmistrza.  

28.05. uroczystości obchodów dnia patrona Publicznej Szkoły Podstawowej im. kard. Stefana 

Wyszyńskiego w Nowym Mieście nad Pilicą.  

29.05. odbiór kanalizacji deszczowej ul. Tomaszowskiej III etap oraz odbiór skateparku  

i siłowni. 

30.05. spotkanie z dyrektorami szkól w sprawie zjazdu Nowych Miast. 

- spotkanie z firmą w sprawie planu zagospodarowania przestrzennego. 

1-3.06. zjazd Nowych Miast, w którym uczestniczyło ponad 20 miast europejskich. Wpłynęły 

podziękowania za organizację spotkania.  

3.06. spotkanie z Błogosławionym w ogrodach klasztornych. Pan Burmistrz podziękował ojcu 

Gwardianowi za współpracę, wszystkim służbom pracownikom, szczególnie wolontariuszom, 

Towarzystwu Przyjaciół Nowego Miasta, Stowarzyszeniu ,,Aktywni dla Nowego Miasta”, 

radnym, zgromadzeniom zakonnym i innym. 

4.06. udział w 10 rocznicy nadania imienia szkoły Specjalnemu Ośrodkowi Szkolno- 

Wychowawczemu w Nowym Mieście nad Pilicą. Udział w uroczystości wzięła minister 

Edukacji Narodowej, marszałka Senatu, Kurator Oświaty.  

8.06. odbiór Placu Armii Krajowej. 

- podpisanie umowy w Radomiu o udzielenie dotacji na zadania związane z budową  

i modernizacją dróg dojazdowych do gruntów rolnych- dofinansowanie do budowy drogi na 

Wólkę Gostomską. 

11.06. udział w Radzie Społecznej SPZOZ w Nowym mieście nad Pilicą na poruszono 

problemy szpitala, sprawy finansowe perspektywy rozwoju.  

12.06. udział w szkoleniu w tut. Urzędzie z Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych. 

14.06. odbiór dróg ul. Południowa, ul. Ogrodowa (garaże) w Nowym Mieście nad Pilicą, 

Żdżary, Domaniewice. 

14.06. zebranie wspólnot osiedla wojskowego. Tematem tego spotkania była budowa placu 

zabaw. Plac zabaw miał być wybudowany przy skateparku wystąpiono o dofinansowanie, 

niestety nie udało się pozyskać środków na tę inwestycję. Urząd Marszałkowski nie 

zaakceptował przedłożonego wniosku. Zwrócono się do wspólnot osiedla wojskowego  

o współpracę i dofinansowanie zadania  

- w tym dniu na osiedlu wojskowym poruszone zostały sprawy bieżące dotyczące miejsca na 

śmietniki. 

15.06. podpisanie umowy w Radomiu w ramach ,,Mazowieckie Strażnice OSP-2018”. 

Podpisany został wniosek na remonty strażnicy w Gostomi.  

- spotkanie z Wojewodą Mazowieckim oraz ministrem środowiska, na którym przekazano, że 

sprawami zajmowania się szkodami łowieckimi będą pracownicy Oddziału Doradztwa 

Rolniczego. Poruszono sprawy planu zagospodarowania przestrzennego, jeśli chodzi  

o jednostkę wojskową musi być teren wydzielony i zamknięty.  
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Następnie pan Burmistrz poinformował, że brak jest pozytywnych decyzji, Urzędu 

Marszałkowskiego w sprawie Regionalnej Instalacji Przetwarzania Odpadów Komunalnych. 

Chcielibyśmy, aby nasza gmina korzystała z usług RIPOKA oddalonego niedaleko Nowego 

Miasta, co zmniejszyłoby koszty finansowe dowozu odpadów. Gminy ościenne podnoszą 

opłaty za odpady komunalne. W naszej gminie są one na tym samym poziomie.  

Poruszone zostały sprawy modernizacji obiektów – wymiany pieców. Gmina może skorzystać 

z takiego programu, jeżeli w danym Urzędzie Marszałkowskim danym województwie jest 

realizowany. Gmina niestety nie może programu realizować. Taki program był realizowany  

w Urzędzie Marszałkowskim Łódzkim. Na tym terenie można byłoby z takiej dotacji 

skorzystać. Są zapewnienia premiera Morawieckiego, że przystąpi w całym kraju do tego 

rodzaju programu i środki w poszczególnych funduszach będą przeznaczone na tego rodzaju 

program.  

19.06. odbiór ul. Ogrodowej, terenu w Domaniewicach. Podziękował radnej Iwonie Lepa, 

Wiceprzewodniczącej Rady Elżbiecie Zaraś, radnemu Tadeuszowi Jędryce za zaangażowanie 

w realizacji projektu. 

- spotkanie w Warszawie z ministrem Kwiecińskim wspólnie z wójtem Odrzywołu w sprawie 

budowy mostu w Domaniewicach. Ministerstwo przychyla się do budowy mostu. 

20.06. udział w posiedzeniu Komisji Transportu w Grójcu.  

21.06. podpisanie umów związanych z Mazowieckim Instrumentem Aktywizacji Sołectw 

Mazowsze 2018.  

- udział w posiedzeniu Stałych Komisji Rady Miejskiej. 

22.06. udział w zakończeniu roku szkolnego.  

- odbiór ul. Wczasowej (chodnika). 

25.06. spotkanie w sprawie studium miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.  

W okresie międzysesyjnym odbyły się spotkania z mieszkańcami, na które zaprasza.  

Przewodniczący Rady spytał czy są pytania w tej kwestii.  

Radna Iwona Lepa podziękowała za modernizację Placu Armii Krajowej, ul. Ogrodowej.  

W imieniu mieszkańców podziękowała za położenie nowej nawierzchni przy garażach na ul. 

Warszawskiej i za wyremontowanie drogi (przy garażach) na osiedlu przy ul. Ogrodowej. 

Oczywiście oczekuje więcej na modernizację kanalizacji miejskiej, modernizację drogi na ul. 

Browarnej, chodnika na ul. Bielińskiego, który jest potrzebny. Radna poinformowała,  

że Stowarzyszenie w najbliższy piątek będzie podpisana umowa na remont kapliczki  

w Rokitnicy oraz na siłownię zewnętrzną przy ul. Szkolnej. Zostały przyznane środki  

na wykonanie w Domaniewicach i Jankowicach.  

 

Pan Burmistrz przypomniał, że na ostatnim posiedzeniu komisji jeden z radnych powiedział, 

że nie wykorzystano środków zewnętrznych na budowę tężni. Mówił o tężni w Żyrardowie, 

która została wybudowana z funduszy unijnych. Uzyskano informacje od pani Sekretarz i od 

jednego z radnych, który zadzwonił do Urzędu w Żyrardowie, że niestety, ale Żyrardów nie 

pozyskał tych środków. Zadanie zrealizowane było z własnych środków.  

 

Radny Dariusz Dziurowicz podziękował za dokończenie realizacji III etapu kanalizacji na 

osiedlu jednostki oraz wykonanie skateparku dla młodzieży.  

 

Pani Helena Pardej przewodnicząca Osiedla Nr 1 przyłączyła się do podziękowań dla  

p. Burmistrza za wykonanie zadań, które były potrzebne. Podziękowania szczególne 

skierowała dla radnej Iwony Lepa za jej starania się, bo dzięki niej zadania do wykonania rada 

przyjęła i zostały one wykonane.    
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Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Zaraś spytała w sprawie wykonania placu zabaw przy  

ul. Góra oraz wykonania chodnika w kierunku mostu i oświetlenia.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że były kierowane pisma do wspólnoty Góra w sprawie 

wykonania placu zabaw. Wspólnota ma podjąć decyzje w lipcu br., Jeśli chodzi o drogę 

wspólnota raczej wyrazi zgodę, czyli tereny związane z innym przebiegiem drogi.  Kwestia ta 

prawnie zostanie uregulowana, jeżeli będzie akceptacja wspólnoty.  

  

Radny Kazimierz Tomczyk spytał, na jakim odcinku będzie realizowana przebudowa drogi  

w Rokitnicy.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że remont zostanie wykonany na całym odcinku drogi  

w Rokitnicy. 

 

Radny Stanisław Dobrodziej podziękował panu Burmistrzowi za wykonanie szereg ważnych 

zadań inwestycyjnych w msc. Żdżary i prosi o więcej. Pan Burmistrz został nagrodzony 

oklaskami. 

Pan Burmistrz powiedział, że patrząc na lata poprzednie nasza rada nie dzieli na swoich i nie 

swoich sołtysów czy radnych. Staramy się wykonać zadania tam, na które możemy pozyskać 

środki i realizować zadania. Wykonano drogę na Wólkę Gostomską i wykonana zostanie  

w roku przyszłym przy udziale środków zewnętrznych droga w kierunku Bielin.  

 

PKT 10 

Przewodniczący Rady poinformował o pismach, które wpłynęły do Biura Rady: 

- z dnia 25.04.2018r. uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izbie Obrachunkowej  

w sprawie opinii o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2017. 

- z dnia 26.04.2018 r. zaproszenie na XXV Pielgrzymkę Samorządu Terytorialnego 2018.  

- z dnia 27.04.2018 r. od p. Ewy Ozimek prośba o umorzenie kwoty zasądzonego zwrotu dla 

MGOPS w Nowym Mieście nad Pilicą.  

- z dnia 4.05.2018 r. uchwała Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie poparcia działań dot. 

rozwoju Mazowieckiego Portu Lotniczego w Warszawa –Modlin. 

- z dnia 8.05.2018 r. pismo p. Józefa Szewczyka z prośba o wydzielenie miejsca 

parkingowego.  

- z dnia 10.05.2018r. (data wpływu) Zarządzenie Burmistrza Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą z dnia 9 maja 2018 roku w sprawie przedłożenia sprawozdań finansowych 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą za 2017 rok. 

- z dnia 17.05.2018 r. podziękowania dyrektor Żłobka Samorządowego w Nowym Mieście 

nad Pilicą. 

- z dnia 22.05.2018 r. Uchwała Nr 1/2018 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta  

i Gminy. 

- z dnia 23.05.2018r. od Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Mieście 

nad Pilicą Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2017 oraz prognozy na lata 2018 i 2019 

dla gminy Nowe Miasto nad Pilicą w oparciu o analizę sytuacji społecznej i demograficznej. 

- z dnia 23.05.2018r. Stanowisko Rady Krajowej Krajowego Stowarzyszenia Sołtysów  

w sprawie zmiany ustawy prawo łowieckie.  
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- z dnia 28.05.2018 r. Stanowisko Rady Miejskiej w Mrozach w sprawie poparcia działań 

dotyczących rozwoju Mazowieckiego Portu Lotniczego Warszawa-Modlin.  

- z dnia 5.06.2018 r. od p. Adama W. Goryckiego zaproszenie dla Rady Miejskiej na Mszę 

św., która odbędzie się w kościele parafialnym w Nowym Mieście nad Pilicą koncelebrowanej 

w intencji generała Wojsk Polskich Księstwa Warszawskiego, kawalera Krzyża 

Komandorskiego Virtuti Militarni Jana Henryka Dąbrowskiego. 

- z dnia 6.06.2018 r. Uchwała Rady Powiatu Płońskiego w sprawie poparcia działań rozwoju 

Mazowieckiego Portu Lotniczego Warszawa – Modlin. 

- z dnia 7.06.2018r. Stanowisko 1/2018 Rady Gminy Długosiodło z dnia 23 maja 2018 roku  

w sprawie poparcia działań dotyczących rozwoju Portu Lotniczego Warszawa – Modlin. 

- z dnia 7.06.2018r. Stanowisko 1/2018 Rady Gminy Izabelin z dnia 29 maja 2018 roku  

w sprawie poparcia działań dotyczących rozwoju Portu Lotniczego Warszawa – Modlin. 

- z dnia 11.06.2018 r. od Zakładu Usług Komunalnych projekt nowego regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie miasta i gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą.  

- z dnia 6.06.2018r. z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie Zespół w Radomiu 

uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii  

o przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta i Gminy.  

- z dnia 12.06.2018r. Oświadczenie Rady Gminy Wieczfnia Kościelna zawierające stanowisko 

w sprawie poparcia działań dotyczących rozwoju Mazowieckiego Portu Lotniczego Warszawa 

– Modlin. 

- z dnia 7.06.2018 r. od Stołecznego Zarządu Infrastruktury w Warszawie pismo w sprawie 

pozyskania nieruchomości na potrzeby Wojsk Obrony Terytorialnej.  

- z dnia 14.06.2018 r. Stanowisko Rady Gminy Sońsk w sprawie poparcia działań 

dotyczących rozwoju Portu Lotniczego Warszawa – Modlin 

- z dnia 8.06.2018r. z Urzędu Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego w Warszawie 

projekt uchwały Sejmiku Województwa Mazowieckiego w sprawie Obszaru Chronionego 

Krajobrazu Dolina Pilicy i Drzewiczki. 

- z dnia 15.06.2018 r. Stanowisko Gminy Platerów w sprawie poparcia działań dotyczących 

rozwoju Portu Lotniczego Warszawa – Modlin. 

- z dnia 19.06.2018 r. Apel Rady Gminy Winnica w sprawie podjęcia niezwłocznych działań 

na rynku gospodarstwa odpadami, przyjęty na XXXII sesji Rady Gminy Winnica. 

- z dnia 19.06.2018r. pismo p. Andrzeja Szymańskiego w sprawie korzystania z obiektu 

sportowego przy ul. Ogrodowej. 

- z dnia 19.06.2018 r. prośba firmy OKO – LUX sp. z o.o. o przekazanie sołtysom, radnym 

informacji dotyczącej badania wzroku.  

- z dnia 19.06.2018 r. Rezolucja Rady Miasta Krakowa w sprawie ochrony i promocji flagi 

Unii.  

- z dnia  21.06.2018r. pisma od p. Mariana Dziedzica z prośbą o udostępnienie materiałów  

z posiedzeń i sesji Rady Miejskiej.  

- z dnia 25.06.2018r. Stanowisko Rady Gminy Teresin w sprawie poparcia działań 

dotyczących rozwoju Mazowieckiego Portu Lotniczego Warszawa – Modlin 

Przewodniczący Rady podziękował pracownikom, którzy są zaangażowani w działalność 

Stowarzyszenia ,,Aktywni dla Nowego Miasta”. Wspomniał o zadaniach inwestycyjnych, 

które zostały wykonane na terenie gminy m. in. plac zabaw w Domaniewicach. Największe 

planowane do realizacji zadanie to park Pilica. Zachęcił do obejrzenia tego, co wspólnie 

zrobiliśmy, jakim powodzeniem cieszy się skatepark i siłownia na terenie jednostki 
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wojskowej. Przykre jest to, że nasz honorowy obywatel, jakim jest Marszałek Województwa 

Mazowieckiego po raz kolejny odrzuca wniosek, który kierujemy do niego wychodząc 

naprzeciw deklaracjom, które publicznie głosi. Przygotowane zostały dwa wnioski tj. boisko 

w Żdżarach wszyscy, którzy uczęszczali do szkoły wiedzą, że jest tam konieczność 

wybudowania boiska. Druga realizacja zadania to strefa przy ul. Warszawskiej abyśmy mogli 

zorganizować rekreacje dla mieszkańców. W momencie, kiedy otrzymaliśmy odmowę 

wystąpiliśmy o kartę oceny wniosków, takiej oceny nie otrzymaliśmy decyzja była podjęta 

najprawdopodobniej w sposób uznaniowy. Jesteśmy na etapie opracowania planu 

zagospodarowania przestrzennego, który obowiązywał od 2004 roku. Procedura o rozpoczęciu 

zmiany nastąpiła w 2015 roku. Istnieje możliwość wpływania na kształt planu jeszcze na 

etapie jego powstawania. W trakcie wyłożenia projektu organizowane były spotkania m. in.  

z przedsiębiorcami. W związku z tym prosił o składanie wniosków do projektu planu.  

W terminie od 20.08. -20.09.br. plan będzie wyłożony do publicznej wiadomości. W tym 

czasie można się zapoznać z wnioskiem, który się złożyło czy zmiany zostały ujęte czy nie  

i dlaczego. Prosił o przekazanie tej informacji. Następnie pan Przewodniczący Rady 

poinformował o modernizacji boiska przy ul. Ogrodowej oraz o powrocie wojska do Nowego 

Miasta i zatrudnieniu rocznie około 300 osób, środki finansowe są zabezpieczone. Ma 

nadzieję tak jak powiedział pan minister termin przewidziany na pełną reaktywację jednostki 

to 2023 rok. I tak jak powiedział pan Burmistrz zostanie odbudowana infrastruktura na terenie 

jednostki. I możemy być dumni z tego, bo wojsko stanowi nierozerwalny element naszego 

społeczeństwa i rozwoju naszej gminy. 

Przewodniczący Rady zapytał czy w tym punkcie są pytania. Nie zgłoszono. Zaproponował  

w kolejnym punkcie obrad przerwę w obradach na wykonanie pamiątkowego zdjęcia.  

 

 PKT 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poprosił Skarbnika Miasta  

i Gminy p. Ewę Bator o przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2017 

rok. Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator poinformowała, że Burmistrz Miasta  

i Gminy zgodnie z ustawą o finansach publicznych przedłożył sprawozdanie roczne  

z wykonania budżetu gminy za 2017 rok, sprawozdanie z realizacji planu finansowego 

samorządowych instytucji kultury oraz informację o stanie mienia Gminy za 2017 rok. 

Sprawozdanie obejmuje wykonanie dochodów i wydatków w zakresie zadań własnych gminy, 

zadań zleconych przez administrację rządową, zadań zrealizowanych na podstawie 

porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego oraz przychodów  

i wydatków samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Usług Komunalnych 

działającego od dnia 1 stycznia 2011 roku, zrealizowanych inwestycji, sprawozdań  

z działalności samorządowych instytucji kultury oraz informacji o stanie mienia 

komunalnego, jako dokument towarzyszący sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2017 rok. 

W pierwotnej wersji uchwały budżetowej na 2017 rok Rada Miejska uchwaliła dochody  

w wysokości 29 156 823, 00zł., natomiast wydatki 31 183 823, 00zł., gdzie zaplanowano 

deficyt budżetu 2 027 000, 00zł. Ponadto zaplanowano również przychody  

z kredytów w kwocie 524 989, 00zł. na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań  

z tytułu pożyczek i kredytów oraz przychody z tytułu pożyczek i kredytów w wysokości 

2 027 000, 00zł. na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu 2017 roku. W trakcie roku 

dokonywano zmian w budżecie. Nowelizacji uchwały budżetowej dokonano na podstawie 11 

uchwał w sprawie zmian w budżecie, natomiast Burmistrz Miasta i Gminy w ramach swoich 

upoważnień wydał 19 zarządzeń w sprawie zmian w planie dochodów  

i wydatków budżetu gminy. Po zmianach plan dochodów budżetu wyniósł 30 867 469, 93zł., 
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zaś plan wydatków budżetu wyniósł 33 014 349, 93 zł. z planowanym deficytem budżetu  

w wysokości 2 146 880, 00zł. 

Po uwzględnieniu wszystkich zmian w budżecie plan dochodów w zakresie dotacji celowych 

przeznaczonych Ne realizację zadań zleconych na koniec 2017 roku zamknął się kwotą 

8 832 305, 93zł. natomiast plan wydatków 8 748 232, 93zł. Były to dotacje m. in.  

z Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego, Krajowego Biura Wyborczego, dotacje ze 

Starostwa Powiatowego w Grójcu, z Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Mazowieckiego. 

Dochody budżetu zrealizowano w wysokości 28 804 378, 44zł. co stanowi 93, 32% 

planowanych dochodów na 2017 rok. W realizacji dochodów nie odnotowano znacznych 

odchyleń od ogólnego wskaźnika wykonania dochodów. Dochody z mienia gminy za 2017 

rok wyniosły 598 938, 55zł. w tym: dochody ze sprzedaży majątku 317 238, 40zł. 

przekształcenie prawa uzytkowanie wieczystego w prawo własności 41 638, 85zł. dochody z 

najmu i dzierżawy 223 768, 47zł. 

Plan wydatków budżetowych po uwzględnieniu zmian wprowadzonych w 2017 roku wyniósł 

33 014 349, 93 zł. Wykonanie wydatków w tym okresie zrealizowane zostało  

w wysokości 30 271 737, 64zł.  

Dług gminy na koniec 2017 roku wyniósł 3 032 315, 87zł. z tytułu zaciągniętych pożyczek  

w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  

w Warszawie oraz kredytów zaciągniętych w bankach komercyjnym, co stanowiło 10, 53% 

wykonanych dochodów. Rozchody na dzień 31 grudnia 2017 roku wyniosły 354 989, 00zł.  

Wykonanie budżetu zrealizowano w następujących wielkościach: dochody budżetu zamknęły 

się kwotą 28 804 378, 44zł., dochody bieżące 28 356 871, 58zł., dochody majątkowe 447 506, 

86zł. wydatki budżetu zamknęły się kwotą 30 271 737, 64zł. w tym bieżące 26 924 462, 39zł., 

wydatki majątkowe 3 347 275, 25zł. Rok budżetowy 2017 zamknął się deficytem budżetu  

w wysokości 1 467 359, 20zł.  

Pytań i uwag do przedstawionego sprawozdania nie stwierdzono. Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Pani Skarbnik przedstawiła sprawozdania finansowe za 2017 rok składające się  

z bilansu z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego, bilansu jednostki 

budżetowej i samorządowego zakładu budżetowego, rachunku zysków i strat jednostki oraz 

zestawienia zmian w funduszu jednostki. Sprawozdania finansowe zostały szczegółowo 

omówione na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskie w Nowym Mieście nad Pilicą. 

Pytań i uwag do przedstawionego sprawozdania nie stwierdzono. Sprawozdania finansowe za 

2017 rok stanowią załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha przedstawił Uchwałę Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie Zespół w Radomiu Nr 

Ra.181.2018 z dnia 25 kwietnia 2018 roku, w sprawie opinii o przedłożonym sprawozdaniu  

z wykonania budżetu za rok 2017. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Salę obrad opuściła o godz. 12.25 radna Iwona Lepa. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Bartosz Gulina poinformował, że Komisja 

Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 24 kwietnia, 22 maja 2017 roku rozpatrzyła pozytywnie 

przedłożone przez Burmistrza Miasta i Gminy sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 

2017 rok.  
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Bartosz Gulina poinformował, że Komisja 

Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 24 kwietnia, 22 maja 2017 roku rozpatrzyła pozytywnie 

przedłożone przez Burmistrza Miasta i Gminy sprawozdanie finansowe za 2017 rok.  

 

Przewodniczący Rady ogłosił 15 minutową przerwie w obradach. Po przerwie wznowiono 

obrady. 

  

Na salę obrad powróciła o godz. 13.00 radna Iwona Lepa.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Bartosz Gulina odczytał uchwałę Nr 1/2018 

Komisji Rewizyjnej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 22 maja 2017 roku  

w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha przedstawił Uchwałę Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie Zespół w Radomiu Nr 

Ra.244.2018 z dnia 6 czerwca 2018 roku, w sprawie opinii o przedłożonym wniosku Komisji 

Rewizyjnej w Nowym Mieście nad Pilicą w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Miasta i Gminy. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Dyskusja – brak. 

 

PKT 12 a 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy za 2017 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się 

– 0 uchwalono uchwałę Nr XLVIII/299/2018  w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 
 

PKT 12 b  

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt  

uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu Gminy za rok 2017.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się 

– 0 uchwalono uchwałę Nr XLVIII/300/2018  w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu. 

Radni udzielili Burmistrzowi absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy za rok 2017. 

Burmistrza nagrodzono oklaskami.  

Pan Burmistrz podziękował za udzielenie absolutorium. Na udzielenie absolutorium 

pracowała pani Skarbnik. Zaplanowane zadania są realizowane. W trakcie realizacji 

inwestycji pojawiają się wnioski o wykonanie zadań oraz dotacje, z których możemy 

skorzystać. W związku z tym podziękował za zrozumiałość, że potrafimy sobie ustępować  

w realizacji zadań. Podziękował za dobrą współpracę oraz pani Skarbnik, która pracowała nad 

budżetem. Wystąpienie nagrodzono oklaskami.  
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Radna Iwona Lepa w imieniu radnych przekazała kwiaty dla pani Skarbnik za prace nad 

budżetem. Pani Skarbnik została nagrodzona oklaskami. 

 

PKT 12 c  

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt  

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok. Przypomniał, że uchwała była 

omawiana na wspólnym posiedzeniu Stałych Komisji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się 

– 0 uchwalono uchwałę Nr XLVIII/301/2018  w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu. 

 

 PKT 12 d  

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt  

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą na lata 2018 – 2032.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się 

– 0 uchwalono uchwałę Nr XLVIII/302/2018  w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu. 

  

PKT 12 e  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt  

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się 

– 0 uchwalono uchwałę Nr XLVIII/303/2018  w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu. 

 

PKT 12 f  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt  

uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się 

– 0 uchwalono uchwałę Nr XLVIII/304/2018  w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu. 

 

PKT 12 g 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt  

uchwały w sprawie sprzedaży i udzielenia bonifikaty na zakup lokalu mieszkalnego.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się 

– 0 uchwalono uchwałę Nr XLVIII/305/2018  w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu. 
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PKT 12 h 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym projekt  

uchwały w sprawie przeznaczenia nieruchomości drogowej do długoletniego użyczenia. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się 

– 0 uchwalono uchwałę Nr XLVIII/306/2018  w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu. 

 

PKT 12 i  

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt  

uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących Budżetu 

Obywatelskiego na rok 2019.  

Przewodniczący Rady powiedział, że utworzenie budżetu obywatelskiego pozwoli 

mieszkańcom wskazywanie propozycji zadań przeznaczonych do realizacji. Przypomniał, że 

w tej kadencji wyodrębniony został fundusz sołecki w ramach, którego sołectwa mogą 

realizować zadania. W załączniku do projektu uchwały nie zostały uzupełnione kwoty  

z budżetu Gminy przeznaczone na zadania wybrane przez mieszkańców trzech osiedli miasta 

po jednym zadaniu dla każdego. Propozycja kwoty z budżetu Gminy 60 000, 00zł. podzielona 

na trzy równe części trzech osiedli nie przekraczająca 20 000, 00zł. kosztu realizacji projektu 

zadania. 

Radna Iwona Lepa powiedziała, że kwota przeznaczona na realizację zadań jest 

wystarczająca.  

Pani Helena Pardej przewodnicząca osiedla nr 1 wyraziła zadowolenie, że utworzony będzie 

budżet obywatelski, ponieważ mieszkańcy miasta czuli się pokrzywdzeni w sołectwach 

fundusz jest miasto nie ma. Myśli, że coś pożytecznego z tych pieniędzy będzie zrobione. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się 

– 0 uchwalono uchwałę Nr XLVIII/307/2018  w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu. 

 

PKT 12 j  

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym projekt  

uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno –Wychowawczego w Nowym Mieście nad 

Pilicą. 

Pan Burmistrz powiedział, że podjęcie uchwały poprawi organizację wszystkich szkół 

wymienionych w projekcie uchwały. Wykonywane są kolejne zadania rozbudowywana jest 

infrastruktura szkół, boiska, które będzie należało do całego Zespołu, co usprawni pracę 

wszystkim pracownikom, radzie pedagogicznej oraz usprawni zarządzanie w tych szkołach. 

  

Radna Iwona Lepa powiedziała, że bardzo zabiegaliśmy, aby powstał taki Zespół w związku  

z tym, że ta organizacja pomiędzy liceum, a gimnazjum odnośnie korzystania z sali 

gimnastycznej się unormuje. I tak jak powiedział pan Burmistrz za liceum powstało piękne 

boisko i z którego będą mogli korzystać wszyscy uczniowie. Natomiast uczniowie ze szkoły  

z oddziałami gimnazjalnymi nie będą musiały przechodzić na orlik, gdzie jest to w jakimś 

stopniu niebezpieczne. Za co podziękowała panu Burmistrzowi.  

 

Przewodniczący Rady przekazał, że tak jak powiedział p. Burmistrz chcemy usprawnić 

funkcjonowanie placówek, przypomniał, że nie tak dawno przejmowaliśmy szkołę średnią. 
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Uważa, że utworzenie Zespołu będzie lepiej prosperować podniesie rangę szkoły średniej. 

Będzie to kolejny argument młodzieży i rodziców, aby zostali w naszym mieście.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się 

– 0 uchwalono uchwałę Nr XLVIII/308/2018 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 18 do protokołu. 

 

PKT 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał Stanowisko Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą w sprawie poparcia inicjatywy mieszkańców ulicy 

Pilicznej oraz ulicy Mostowej.  

Przewodniczący Rady poinformował, że przedmiotowa sprawa była omawiana na wspólnym 

posiedzeniu Stałych Komisji Rady Miejskiej. Odczytał pismo mieszkańców ul. Pilicznej i ul. 

Mostowej, które stanowi załącznik nr 19 do protokołu. Następnie Przewodniczący Rady 

odczytał Stanowisko Rady Miejskiej.  

 

Pan Burmistrz powiedział, że popiera prośbę mieszkańców i stanowisko Rady Miejskiej. Do 

tej petycji należałoby dołączyć kolejną o poprawę bezpieczeństwa na całej drodze nr 728, 

która wymaga remontu. Taka petycja była składana w każdym roku. Uzyskiwano informację  

z Urzędu Marszałkowskiego, że popierają nasze dążenia, ale brak jest środków na remont tej 

drogi. Były zapewnienia, że środki zostały wygospodarowane w roku ubiegłym, ale okazało 

się, że remont tej drogi jednak nie został wykonany. Skoro są środki na remont to należałoby 

tę drogę wykonać od granicy gminy, a głównie fragment zatoczki przy cmentarzu 

nowomiejskim. Jest to fragment drogi niebezpieczny zgłaszają nie tylko mieszkańcy naszej 

gminy, ale innych miejscowości. Należałoby również wykonać odwodnienie po drugiej 

stronie tej drogi.     

Przewodniczący Rady powiedział, że przed kolejną sesją Rady sprawa ta będzie przedmiotem 

dyskusji na posiedzeniu komisji.  

Przystąpiono do głosowania Stanowiska Nr 1/2018 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 28 czerwca 2018 roku w sprawie konieczności podjęcia działań zmierzających do 

poprawy bezpieczeństwa drogi wojewódzkiej nr 728 w przebiegu ulic Mostowej i Pilicznej.  

W głosowaniu za – 12 radnych przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się 

– 0. Stanowisko stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 14 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

PKT 15 

Pani Helena Pardej przewodnicząca osiedla nr 1podziękowała za nasadzenia drzew na osiedlu. 

 

Pan Burmistrz zaprosił do zorganizowania dożynek gminnych i tak jak w roku poprzednim 

odbędą się 19 sierpnia w Żdżarach.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że będzie wykonana nawierzchnia drogi we wsi Prosna. 

Następnie odniósł się w kwestii opuszczenia sali jednego z radnych, który nie zgłosił swojego 

wyjścia, pomimo, że jego podpis widnieje na liście obecności, czyli nie głosowania za 

udzieleniem absolutorium. Można nie dowidzieć, nie dosłyszeć lub opuścić salę są to takie 
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sposoby. Była podnoszona kwestia nieporadności Urzędu czy negowania realizacji starania 

zadania budowa tężni. Dodał, że nie będzie kontynuował tematu, ponieważ nie ma głównego 

zainteresowanego. Podając przykład innej gminy, że tężnię zrealizowano w ramach nie tylko  

z własnych środków, ale jeszcze pozyskania innych. Do tematu może wrócimy na następnej 

sesji Rady.  

 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pietrucha 

zamknął o godz. 14.25 obrady sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na nośniku cyfrowym i stanowi integralną 

część protokołu.  

  

 

Protokółowała            Przewodniczył  

                       Przewodniczący Rady 

Marzena Białas                                       mgr Tomasz Pietrucha 

 

 

 

 

 


